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Abstract (en)
The device comprises, for the machining of each bearing surface (2, 3) of the workpiece (1), three blocks (13, 16a, 16b) for applying abrasive, one
of which is mounted in a fixed position on the arm (7) and the two others are mounted on two jaws (14a, 14b) articulated on the arm (7), such that
when the two jaws (14a, 14b) are tightened, after the arm (7) has been lowered onto the bearing surface to be machined, the three blocks (13, 16a,
16b) are arranged at the corners of an equilateral triangle and exert a uniform and controllable pressure on the workpiece (1). <IMAGE>

Abstract (fr)
La machine comporte, pour l'usinage de chaque portée (2,3) de la pièce à usiner (1), trois patins d'application d'abrasif (13,16a,16b) dont l'un est
monté en position fixe sur le bras (7) et les deux autres sont montés sur deux mâchoires (14a,14b) articulées sur le bras (7), de manière que lors
du serrage des deux mâchoires (14a,14b), après abaissement du bras (7) sur la portée à usiner, les trois patins (13,16a,16b) soient disposés aux
angles d'un triangle équilatéral et exercent une pression uniforme et contrôlable sur la pièce à usiner (1).
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